

# Electronic Vehicle Pass & “Go HKCEC” mobile App

## 電子版車輛通行證及“會展快運易”手機程式

Dear Exhibitor, 致各參展商：

Under the new arrangement of Hong Kong Convention and Exhibitions Centre (HKCEC), vehicles before accessing the loading area of HKCEC, the drivers have to download the newly launched “Go HKCEC” App to their mobile phones. Completed the registration, drivers can scan QR code on the e-vehicle permits issued by the organiser via the App and getting a ‘ticket’ and QR code to enter loading area of HKCEC.

根據香港會議展覽中心的最新安排，所有貨車/輕型貨車進入卸貨區前，司機須先下載“會展快運易”手機應用程式，完成簡單登記，司機可透過此手機應用程式掃描由主辦單位發出電子版車輛通行證上的二維碼，取得籌號及住場二維碼。

Introduction video of “Go HKCEC” App “會展快運易”手機程式教學影片：

Eng version: [https://youtu.be/brVUg74pakI?si=w\\_iXYVUDISKncElz](https://youtu.be/brVUg74pakI?si=w_iXYVUDISKncElz)

中文版 <https://youtu.be/zkU3qEP7isA?si=01E5kHoZ7OZnSTRJ>

Download 下載“Go HKCEC” Go HKCEC” Hotline: 2582 7130

“Go HKCEC”			
			

Please inform your contractor / forwarder to download both “Go HKCEC” App to mobile phone and e-vehicle permits, before arriving at the HKCEC Loading Dock (Phrase 1).

請 貴公司貨運代理及承建商於到達香港會議展覽中心一期(舊翼)卸貨區前，預先下載“會展快運易”及完成登記，並從下列連結下載所需之電子版車輛通行證。

e-Vehicle Permit  
Sample (For Ref only)

**NO PARKING**  
不准泊車

**DELIVERY VEHICLE ENTRY PASS**  
送貨車輛許可證

No.: BP-933816 HKCEC Loading Dock (Phase 1)  
會議中心卸貨區 (1期)

Permission to Phase 1 Container Lift?  
是否允許使用一期貨車升降機?

**Event 活動名稱:**  
(62189) Vegetarian Food Asia 2023 (亞洲素食展 2023)

**Venue 場地:**  
Hall 3FG

**Time of Entry & Remarks 進場時間及備註:**  
16 Feb 2023 (1000-2000hrs)

**Given this is the first implementation of “Go HKCEC” App and e-Vehicle Pass at the Fair, please read the following rules carefully.**

**由於“會展快運易”手機程式及電子版車輛通行證首次於是屆展覽會實施，請各參展商注意以下使用細則：**

- Showing the e-vehicle permit is not able to access loading area of HKCEC. Drivers have to use the “Go HKCEC” App to scan QR on e-vehicle permit for obtain a ‘ticket’. 直接出示電版車証，車輛不能進入會展卸貨區。司機須下載“會展快運易”手機應用程式，登記後以該程式掃描車証上的二維碼以取籌號及進場二維碼。
- Each e-Vehicle Pass are for one-time access on the designated date only (i.e., one QR Code for one entry only) and will be invalid after the exact date of entry. 各張電子版車輛通行證只限於指定一天使用一次\*，逾期無效。（\*如該張電子版車輛通行證已於指定日子使用一次進入卸貨區，即二維碼已被掃描一次，承建商或貨運代理將不能再次使用同一張電子版車輛通行證進入卸貨區。）
- After arriving at the HKCEC Loading Dock (Phrase 1), please show the QR code on the “Go HKCEC” App via mobile phones to Security to enter the loading dock. 到達香港會議展覽中心一期(舊翼)卸貨區入口後，司機須透過“會展快運易”手機應用程式內的二維碼向保安人員展示以進入卸貨區。
- e-Vehicle Pass are for loading and unloading only. No Parking is allowed. Maximum time limit is 60 minutes. Private vehicles are not permitted to enter the loading area. 此證只供上落貨之用，時限為 60 分鐘。嚴禁泊車。私家車不可駛入卸貨區。
- Physical Vehicle Pass will NOT be available on the spot. 實體版車輛通行證不會於現場派發。
- Please read the Conditions of Use on the Electronic Vehicle Pass. 請細閱電子版車輛通行證上列明之使用規則。